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 נושאים

 לו'ז אחראי החלטה

   נמנע נגד בעד

      נתנו עדכונים שוטפים.-עדכונים .1

 

 

2. 
 -סטטוס בניה חדשה

על מנת לקדם את הבנייה  מנכ'ל צ.פ ויו'ר המועצה ניפגשו
ההרחבה תאפשר להביא צעירים ליישוב ולפתח את ביישוב. 
 היישוב.

 התוכניות נמצאות בהליכי אישור מול המועצה.

 שוטף פנינית   

3. 
  -ביטחון ושדרוג מרכיבי ביטחון

 העבודות בדרך הביטחון ממשיכות.  
כעת נמצא  בדיון גובה דרך הביטחון הקיימת מתחת לרחוב 

דרך המחברת בין השכונה היצהר, דרך זו תהיה בעתיד טיילת ו
העתידית לישוב. השיפוע הקיים כיום הינו תלול ולא ניתן ללכת 

יותר בוצעה מדידה ותבוצע  התלולברגל. במקטע של כחצי ק'מ 
 מעבירי מים. כולל תכנית

  אייל   

 -סטטוס עובדים 
בהמשך  ניתן סטטוס עובדים שסיימו ומסיימים את התפקיד

 . לפגישות שהתקיימו

     

 בה'כ גלנווד -בקשה להצללה .4
ועד היישוב אינו מתנגד לביצוע הצללה, בתיאום מול היישוב, 

 באופן שלא יפריע למעבר הולכי הרגל במדרכה.

  טלי   6

 -נוער 5

 141, שבועות 4למשך  מתחילה שבוע הבא -תוכנית קיץ
)ישנה עלייה ביחס בין מספר נרשמים מגני מודיעין.  51רשומים, 

 המשתתפים(.
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 הקומונרית מסיימת בסוף יולי, יש תוכנית קיץ.  -סניף

 בתוכנית הקיץ. מעורבתעקיבא -ועדת בני
 שיבוצים יבוצעו ע'י הקומונרית בסיוע המחוז.

כבר לא עובדת עם המועצה. והן  עמותת עמינד -בנות שירות
הועברו לעמותת האגודה להתנדבות, הם לוקחים אליהם את 

 האחריות של בנות השירות הקיימות כיום. 
במועצה לא קיים איש קשר לטיפול בנות השירות. הנושא הינו 

 מול המועצה.טיפול ב רוחבי ונדרש מענה מועצתי.

 -חינוך 6
גנים, עובדים בשיתוף  4 פתיחתתקנים ל 2חסרים עוד  -גנים

 פעולה עם מחלקת החינוך במועצה. 
בשנה הבאה יש מחסור במספר תלמידים בכיתה א',  -בה'ס

כיתות. בשנה הבאה נכון לרגע זה, יש כיתה א'  2-לפיצול ל
 מעורבת )בנים/בנות(.

נשלח מכתב למועצה ע'י יו'ר הנהגת הורים. ממתינים לתשובה 
 המעוצה ומשרד החינוך.מ

ו', -ענת שרעבי מנהלת את תוכנית הקיץ לכיתות ד' -תוכנית קיץ
 'ג.-המועצה תנהל את הקייטנה לכיתות א

היה ערב איכותי ומרגש. צוותי החינוך -ערב הוקרה לאנשי חינוך
 העריכו מאוד.

7     

 עלות שכ'ד גבוהה מהתכנון.  -דת .7
 במסגרת התקציב שאושר. עלות המעסיק תשאר

7     

 -שפ'ה 8
 בוצע סיור ביישוב, ותכנון פרוייקטים לסוף שנה. 

 ליד מצפה אורות, גן פיני,  –מצלמות  פרויקטממשיכים עם 
 גן אודליה, גן עמנואל.

     

 -עבודה מול גני מודיעין 9
 שני הישובים עתידים להתרחב.  

ביישוב היו מגני מודיעין.  ממשתפי הפעילויות %30בעבר 
 נון בנושא.ה עם יתתקיים פגיש

     

בהמשך לפנייה שנתקבלה,  סוכם כי  -הקמת מרכז פיננסי ביישוב 10
 החברה תשלם ליישוב עבור שימוש במבני היישוב.

7     

המועצה  תקיימו פגישות עם המועמדים ליו'ר -עדכוני יו'ר 11
בבחירות המתקרבות, הוצגו הצרכים של היישוב לשנים 

 הקרובות.

     

 תושביםמוזמנים, תפוצה: נוכחים, 


